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Spoštovane občanke in občani
Približujejo se nam praznični 
dnevi, zato ne bo odveč razmi
šljanje o prehojeni poti naše 
mlade občine Kidričevo pri izbiri 
dneva za naš praznik. Začetek, 
kakor vsak prvi korak, je dokaj 
negotov, prežet s težo odgovornosti 
pri urejanju lokalne samouprave. 
Z organiziranjem občinske uprave 
so se zadeve uredile in občinski 
svet je sprejel osnovne akte o delo
vanju občine. V statutu občine 
smo si zapisali, da bomo imeli 
občinski praznik. Toda izbira datu
ma, na prvi pogled dokaj preprosta 
reč, se pri realizaciji odloka o 
prazniku občine kar hitro obrne v 
drugo smer. Na javni poziv, s 
katerim smo želeli, da čim več 
občanov predlaga datum z.a naš 
praznik, ni bilo pravega odziva. 
Lažje in predvsem hitreje smo se 
dogovorili za občinske simbole. 
Javni razpis je bi! dokaj uspešen, 
prispelo je več ponudb, izmed 
katerih smo izbrali najbolj primer
no. Prav zaradi javne predstavitve
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teh simbolov je bila vedno večja 
potreba po datumu občinskega 
praznika. Ob praznovanju 800. 
obletnice obstoja Apač smo to 
praznovanje združili Z dnevom

državnosti, 
torej rojst
nim
dnevom 
naše repu
blike. Že 
takrat so 
bila prisot
na ugiba
nja, češ ali 

ne bi bil ta dan primeren tudi za 
naš praznik z ozirom na našo 
mlado, komaj rojeno občino. 
Hvaležen sem krajevnemu odboru 
Kidričevo, ki je izbiro datuma 
modro zaključil, seveda ob podpori 
občinskega sveta. Z drugimi 
besedami povedano, da ne bo ne
sporazuma, občinski svet občine 
Kidričevo je na predlog krajevne
ga odbora Kidričevo sprejel 
odločitev, da praznujemo svoj

V

občinski praznik skupaj z rojstnim 
dnevom republike, to je 25. junija. 
Spoštovani občani, pred nami je 
torej prvi občinski praznik in prav 
zaradi tega vas vabim na skupno 
praznovanje vašega in našega L 
praznika Občine Kidričevo in 7. 
dneva državnosti. Ob praznikih 
vam izrekam iskrene čestitke z. 
željo po dobrem sodelovanju, želim 
vam veliko uspehov, zadovoljstva 
in veselja. Za skupno do sedaj pre
hojeno pot pri urejanju naše 
lokalne samouprave se vam dragi 
bralci Ravnega polja iskreno za
hvaljujem za dobro sodelovanje. 
Dobimo se 25. 6. 1998 ob 19. uri v 
dvorani restavracije Ran na prvem 
praznovanju in predstavitvi občin
skih simbolov občine Kidričevo, 
kakor tudi na drugih prireditvah v 
čast našega skupnega praznova
nja.

Vaš župan

Predlog zci komasacijo v občini 
Kidričevo

d bor za kmetijstvo v občini Kidričevo si je
zadal nalogo, da bo bo uredil z.loz.bo zemljišč 

Z namenom, da omogoči čim lažje obdelovanje 
zemljišč.
Naša prva naloga, pridobivanje soglasja od last
nikov zemljišč, je že mimo. Lastniki so pokazali 
veliko zanimanja in navdušenja za idejo, saj jih je 
projekt komasacije podprlo kar 90%. Naše območje 
je kar obširno, saj se razteza od Stražgonjce preko 
Starošinc pa vse do Apač. Ta del meri kar 1700 ha. 
Da bi delo potekalo lažje, je komasacijsko območje 
razdeljeno na 3 etape. Sedaj so že zarisane obrobne 
meje in obstoječe ceste, ki bi po naši presoji morale 
ostati. Druge bo razporejal geodet, ko bo oblikoval 
parcele. Za učinkovitejše in razvidnejše opravljanje 
komasacij smo sklenili ustanoviti komasacijski

odbor. Vsaka vas bi imela svojega predstavnika v 
komasacijskem odboru. Ta bi bil odgovoren za 
svojo vas, kmetje pa bi se obračali kar nanje. 
Potrebno bo imenovati tudi investitorja. Občina 
želi, da bi ves postopek potekal čim bolj korektno. 
Naloga vaškega predstavnika bo, da bo našel 
najboljše rešitve za lastnike manjših posestev, ki 
imajo največ pomislekov glede tega, kje bodo dobili 
svojo njivo. To je popolnoma razumljivo, saj smo 
Slovenci, kar se tiče svoje zemlje, zelo občutljivi. 
Pojasnil bi še to, da se dogovarjamo za finančna 
sredstva za izvedbo komasacije, ki bi naj bila rezer
virana za naše področje že drugo leto.

Milan Umik , 
predsednik odbora zu 

kmetijstvo Občine Kidričevo
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PRIREDITVE OB PRVEM OBČINSKEM PRAZNIKU

L OSREDNJA PRIREDITEV

Osrednja občinska proslava ob I. občinskem prazniku in dnevu državnosti bo 25. 6. 1998 ob 19.00 uri v 
restavraciji PAN v Kidričevem.

II. SPREMLJAJOČE PRIREDITVE

* 20. 6. 1998 - gasilsko tekmovanje v organizaciji Gasilske zveze Kidričevo v Kidričevem
* 25. 6. 1998 - kulinarična razstava v restavraciji Pan v Kidričevem s pričetkom ob 9.00 uri v organizaciji 

Društva podeželskih žena in deklet
* 25. 6. 1998 - turnir v tenisu za moške in ženske v Kidričevem s pričetkom ob 9.00 uri v organizaciji 

TCK Marko Mihelič Kidričevo
* 26. 6. 1998 - zaključek tekmovanja v tenisu za moške in ženske
* 26. 6. 1998 - občinski turnir v malem nogometu s pričetkom ob 19.00 uri v Športnem parku v Lovrencu 

na Dr. polju v organizaciji Športnega društva Lovrenc na Dr. polju
* 27. 6. 1998 - zaključek turnirja v malem nogometu
* 27. 6. 1998 - kolesarski maraton po Dravskem polju s pričetkom ob 10.00 uri iz Kidričevega v organi

zaciji Športnega društva Kidričevo
* 28. 6. 1998 - razglasitev rezultatov občinskih tekmovanj s podelitvijo pokalov na vrtni veselici v organi

zaciji PGD Mihovce - Dragonja vas v Dragonji vasi.

Spoštovane občanke in občani!

V imenu organizatorjev prireditve Vas vljudno vabimo, da si posamezne prireditve ogledate, po možnostu tudi 
na njih sodelujete in s tem prispevate delček svoje dobre voje k lepšemu praznovanju I. občinskega praznika. 
Posebej pa vas vabimo na osrednjo prireditev v Restavracijo PAN v Kidričevo ob 19.00 uri.

Vljudno vabljeni

OBČINA
KIDRIČEVO
Številka: Sl/98 
Datum: 5. 6. 1998

PRISTOJNOSTI OBČINE 
KIDRIČEVO, OBČINSKE 
UPRA VE IN ŽUPANA

rajani in krajanke 
Kidričevega pogosto 

Jm. naslavljajo na župana 
predloge in pritožbe, ki bi jih 
morali naslavljati na koga drugega, 
npr. na upravno enoto oziroma na 
državno upravo, na ministrstva 
oziroma na Vlado RS.
Nove občine, ki so nastale konec 
leta 1994, so ohranile majhen del

nekdanjih občinskih pristojnosti. 
Večino nekdanjih občinskih pristoj
nosti je takrat prevzela sama 
država. Pristojnosti, ki so ostale 
občinam, se znotraj njih delijo med 
občinski svet, župana, javna podjet
ja, sklade itd. Da bi vedeli, kaj 
lahko pričakujejo, krajane in kra
janke obveščamo o tem, kaj občin
ska uprava in župan dejansko lahko 
storita; pri katerih zadevah imata 
odločilno ali morda samo pri
poročilno besedo in pri katerih 
zadevah nimata nobene besede.

L) Občinska uprava in župan 
(oziroma njegov pooblaščenec) 
so pristojni za naslednje 
upravne naloge:

1.1.) izdajajo odločbe o 
koncesijah:

- za opravljanje gospodarskih 
javnih služb, npr. čiščenje okolja, 
obrezovanje drevja, cestna 
dejavnost, komunalna infrastruktu
ra ...;

Dokler ne bo sprejet nov odlok o 
gospodarskih javnih službah, 
občinska uprava in župan te funkci
je ne moreta izvajati, sicer pa ima 
dejansko moč na tem področju 
Družba Revital Kidričevo, Cestno 
podjetje Ptuj, Čisto mesto Ptuj;

- za opravljanje javne službe v 
osnovni zdravstveni dejavnosti 
(npr. zasebne zdravstvene prakse).

nadaljevanje na strani 4
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1.2. ) izdajajo odločbe o obrato
valnem času trgovin (izvajanje 
odločb pa nadzira državna 
inšpekcija);

1.3. ) Izdajajo odločbe v zvezi z 
lokalno prometno ureditvijo
(npr. postavljanje prometnih 
znakov na lokalnih cestah, zapore 
prometa....).
Župan in občinska uprava nista 
pristojna za upravne naloge na 
področju okolja in prostora, kot so 
npr. lokacijska in gradbena dovo
ljenja, denacionalizacijski postopki 
pri hišah, zemljiščih in stanovanjih. 
V zvezi z obratovalnim časom 
restavracij ali gostiln daje občinska 
uprava le mnenja, odločbe pa 
država, ki njeno izvajanje sama 
nadzira.

2.) Zupan je predlagatelj 
občinskega proračuna.

Zbira predloge za financiranje 
dejavnosti kot so: načrtovanje 
občinskega razvoja (urbanizem), 
vzdrževanje občinskega 
premoženja (npr. posebnih stavb in 
poslovnih prostorov) in skrb za 
lepši videz posameznih krajev (npr. 
popravila fasad na stavbah, ki so v 
lasti občine); vzpodbujanje umet
nostnih dejavnosti in kulturne ravni 
v občini, predšolska vzgoja (vrtci) 
in vzdrževanje osnovnih šol, 
društvena dejavnost, šport in 
rekreacija; osnovno zdravstvo, 
pomoč mladini in starejšim; skrb za 
komunalne objekte in naprave; 
gradnja cest in poti, gradnja cenej
ših stanovanj; javne službe, kot so 
energetika, potniški promet za pre
voz osnovnošolcev, vodovod in 
kanalizacija; požarna varnost, 
varovanje zraka, tal, vodnih virov, 
varstvo pred hrupom, zbiranje 
odpadkov; reševanje pri elemen
tarnih nesrečah, nadzorstvo pri kra
jevnih prireditvah...

Proračun Občine Kidričevo 
sprejema Občinski svet občine 
Kidričevo, ki v zadnji kon
sekvenci odloča, katere 
dejavnosti oziroma projekti 
bodo financirani.

3. ) Župan oziroma občinska 
uprava izdelujeta in predlagata 
v sprejem občinskemu svetu 
Občine Kidričevo prostorske 
načrte, kot so odloki o pro
storsko ureditvenih pogojih in 
zazidalni načrti za posamezna 
območja občine Kidričevo.

4. ) Župan in občinska uprava 
pripravita in predlagata 
občinskemu svetu Občine 
Kidričevo tudi druge odloke, s 
katerimi se urejajo in nadzirajo 
razmere v občini Kidričevo.

Ko so odloki sprejeti, jih - pravilo
ma - izvajajo pooblaščene organi
zacije oziroma podjetja, družbe, 
nadzira pa ustrezna inšpekcija. 
Veliko število dejavnosti in del 
izvajajo javna podjetja 
(Komunalno podjetje Ptuj, Cisto 
mesto, Cestno podjetje).

5. ) Inšpekcijske službe 
nadzirajo:
- ravnanje z odpadki,
- snaga in čiščenje na javnih 
površinah, zelene površine, zimska 
služba,
- pokopališki red,
- opuščena vozila,
- uporabo lokalnih cest, promet 
javnih in drugih javnih površin, 
gradbišč....,

Župan in občinska uprava morata 
ne glede na vse konkretne situacije, 
vendar v skladu z Zakonom o 
lokalni samoupravi z občinskim 
premoženjem ravnati kot dober 
gospodar. Zaustavljati morata 
potratnost, nevestno delo, nenadzi- 
rano ali samovoljno upravljanje z

- 4 ^=

občinskim premoženjem in druge 
nepravilnosti. Pri omejenih in vse 
slabših finančnih pogojih morata 
izbirata med nujnimi in manj nujni
mi investicijami oziroma posegi. 
Naj bodo predlogi za financiranje 
še tako opravičeni in pametni, 
vsem - vsaj takoj - ni mogoče 
ustreči.

Župan in občinska uprava lahko v 
mnogih primerih, kadar nimata 
neposrednih pristojnosti in 
tehničnih pooblastil, nagovarjata 
ustrezne inštance, tudi državne, naj 
svoje ravnanje prilagodijo intere
som krajank in krajanom. Javna 
podjetja in sklade lahko prosita in 
jim svetujeta, naj ravnajo v skladu 
s programi občinskega sveta, 
župana ali občinske uprave. 
Županove pristojnosti so- razen 
navedenih bolj moralne in sveto
valne kot operativne. V tej funkciji 
je bilo že z strani županov pred
lagano Vladi Republike Slovenije 
in drugim inštitucijam, naj vrnejo 
oziroma prenesejo nekatere pristoj
nosti (kot so npr. gradbena in 
lokacijska dovoljenja, obratovalni 
čas, urejanje prometa ....) na raven 
občine. Tako določa veljavna 
Ustava RS.

Uradne ure 
občinske uprave so:

-vsak dan razen srede od
8.00 do 12.00 ure,

-v sredo od 8.00 do 12.00 
ure in od

14.00 do 16.30 ure.

Tajnik občinske uprave: 
Janko Hertiš
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KRAJEVNI ODBOR 
KIDRIČEVO
Eden izmed krajevnih odborov v občini Kidričevo 
je tudi KO Kidričevo. Sestaja se enkrat mesečno 
ali po potrebi. Pri svojem delu se srečuje z vrsto 
problemov in nalogami, ki nastajajo v naselju 
Kidričevo. Mnogokrat jih ne more rešiti, saj so 
povezani bodisi z denarnimi sredstvi, ki presegajo 
naše možnosti, ali pa so sklepi nekako 
“preslišani” na občinskem svetu. Na svoji prvi 
letošnji seji je KO sprejel plan dela za leto 1998, 
v katerem si je zastavil sledeče cilje:

- izgradnja večnamenske dvorane in dodatnih 
objektov za potrebe devetletne osnovne šole 
v Kidričevem

- ureditev obstoječe trim steze
- izgradnja pločnika ob cesti Kraigherjeve 

ulice do Kajuhove ulice
- ureditev prometnih znakov v naselju 

Kidričevo
- postavitev dodatnih luči javne razsvetljave 

med stanovanjskimi bloki
- preplastitev najpotrebnejših cest.

Vsa dela, navedena v našem planu, so zelo 
potrebna in nujna. Zavedamo pa se, da vseh 
zaradi obsežnosti ne bo mogoče realizirati v tem 
letu, saj KO za to nima dovolj sredstev. Zelo 
pereč problem Kidričevega je slaba in dotrajana 
razsvetljava. Več naših sej smo že posvetili tej 
tematiki, vedno pa se zatakne pri realizaciji, ven
dar pa bomo vztrajali pri rešitvi tega problema. 
Trenutno najbolj zahtevna naloga, ki se postavlja 
ob uvedbi devetletne osnovne šole, pa je dogra
ditev šolskih prostorov pri OŠ Kidričevo. Potrebno 
je pridobiti tudi prostore za šolsko športno vzgo

jo, saj so sedanji premajhni in nekateri učenci 
nimajo pouka telesne vzgoje v telovadnici. OŠ 
Kidričevo s svojo podružnico Lovrenc nas je 
obvestila, da se bo prijavila na prvi razpis za 
uvedbo devetletne osnovne šole. Predstavila nam 
je tudi idejne načrte o dograditvi potrebnih pro
storov. KO Kidričevo v celoti podpira njene 
napore s čimer je seznanil tudi svet občine 
Kidričevo in od njega pričakuje, da zagotovi sred
stva za izgradnjo.
Ob tem je KO Kidričevo tudi mnenja, da je 
smiselno, da se športni prostori (športna telo
vadna dvorana) povečajo ne samo za potrebe 
šole, temveč za potrebe celotnega kraja. V 
Kidričevem delujejo številna športno - rekreativna 
društva, ki bi takšno dvorano nujno potrebovala. 
KO ima še vrsto drugih nalog, ki jih izvajajo, 
nekatera bolj druga manj uspešno. Letos je tako 
po nekajletnem premoru bila organizirana prire
ditev ob 1. maju.
Da bi naš kraj izgledal čim lepše, se povezujemo 
tudi z Revitalom. Ob tem smo od občinskega 
sveta že večkrat zahtevali, da se izdela “Odlok o 
javnem redu", da bi tako ohranili naše zelenice 
in javni red v naselju. Pogosto se srečujemo tudi 
s socialno problematiko našega kraja in nanjo 
opozarjamo odgovorne službe.
Zavedamo se, da pri svojem delu nismo vedno 
dovolj uspešni, da ne najdemo vedno najboljših 
rešitev ali pa naših sklepov ne odobri svet 
občine Kidričevo.
Da bi lahko štorih čim več in v zadovoljstvo čim 
večjega števila krajanov Kidričevega, si želimo, da 
bi vsak krajan prispeval svoj delež na tak ah 
drugačen način. S skupnimi napori bomo zagoto
vo dosegli več.

KO Kidričevo

65 LET PGD APAČE
14. aprila letos je 
minilo 65 let od 
uradne ustavitve 
PGD Apače. 
Društvo šteje danes 
55 članov, okoli 25 
mladincev in pio
nirjev in pa seveda 
okoli 60 simpati
zerjev ali pod
pornih članov 
društva.

14. aprila letos je minilo 65 let od 
uradne ustanovitve PGD Apače. Društvo 
šteje danes 55 članov, okoli 25 mladincev 
in pionirjev pa seveda okoli 60 simpatizer
jev ali podpornih članov društva. Društvo 
se zelo trudi, da bi pomladilo svoje vrste. 
Letos je opravilo tečaj za izprašene 
gasilce petnajst mladih članov. Dva člana 
sta opravila tečaj za strojnike.
V načrtu pa imamo tudi razvitje pionirsko 
mladinskega praporja in sicer letos v 
mesecu avgustu.
Pa še nekaj o delu društva:
Društvo je bilo že večkrat čisto na dnu, 
pa se je vedno našlo nekaj ljudi, kateri 
so bili pripravljeni nekaj storiti za obstoj 
društva in za svojo vas.
Iz stare garaže je zrasteI lep gasilski 
dom, nabavilo se je nekaj najnujnejše 
opreme, zamenjalo se je gasilsko vozilo. 
Dalo bi se urediti še več, samo denarja 
imamo vedno premalo. Vsi se moramo 
zavedati, da naše društvo deluje zelo 
skromno, odvisni smo od GZ Kidričevo, ki

pa mora skrbeti še za sedem boljše 
opremljenih društev od našega.
Mi pa smo seveda odvisni tudi od naših 
vaščanov, katerim ob koncu leta prinese
mo koledarje. Ob tej priliki bi se zahvalil 
KO Apače, da nam je stal ob strani, ko

nam je zmanjkalo denarja za kredit pri 
banki, vsem vaščanom pa za darovani 
denar za koledarje. Vsem gasilkam in 
gasilcem pa čestitam ob naši 65. letnici 
društva.

Predsednik PGD Apače 
Danijel Colnarič
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ZVEZA ZA
MEDSOSEDSKO
POMOČ
STROJNI KROŽEK 
“DRAVSKO POLJE’’
Radi bi vam predstavili 
strojni krožek “Dravsko 
polje ”
Strojni krožek je organizirana oblika 
medsosedske pomoči. Je prosto
voljno združenje kmetov nekega 
območja na društveni osnovi. Člani 
krožka ponudijo proste zmogljivosti 
strojev, ki jih uporabljajo na svojih 
kmetijah drugim članom. Lastnik 
stroja tudi z njim dela, za kar dobi 
plačilo po cenah, ki so predhodno 
dogovorjene. Delo opravlja koordina
tor - vodja krožka, ki zbira informa
cije o tem, kateri stroji so v

katerem času na razpolago in to 
posreduje tistim kmetom, ki naročijo 
kakšno strojno uslugo.
Strojni krožek “Dravsko polje” je 
nastal iz SK Šikole. Ustanovljen je 
bil 1994. leta in je štel 50 članov. 
Danes imamo 170 članov in smo 
po številu članov peti strojni krožek 
v Sloveniji. Zanimanje za članstvo je 
še vedno veliko in upamo, da 
bomo do konca leta 1998 dosegli 
število 200 članov. Največ članov je 
iz vasi bivše krajevne skupnosti 
Cirkovce. Večina članstva je v 
občini Kidričevo, imamo pa člane iz 
sosednjih občin (Rače, Starše in Sl. 
Bistrica). V letu 1997 je bilo opravl
jenih preko 3000 delovnih ur, za 
katere so bili napisani računi, dejan
sko pa je število opravljenih ur 
mnogo večje.
Konec septembra 1997 sta strojni 
krožek “Dravsko polje” in Občina 
Kidričevo priredila veliko demon

stracijo kmeti
jske meha
nizacije. Na 
predstavitvi je 
sodelovalo 18 
podjetij iz 
cele
Slovenije, ki 
se ukvarjajo 
s tovrstno 
dejavnostjo. 
Celotna pred
stavitev je 
bila namenje
na obdelavi

tal. Demonstracijo kmetijske meha
nizacije si je ogledalo mnogo ljudi, 
zato so oboji; tako kmetje kot razs
tavljale! bili zadovoljni. Prireditev je 
strokovno vodil mag. Stane 
Klemenčič iz kmetijskega zavoda 
Maribor.
V letošnjem aprilu smo imeli redni 
občni zbor, kjer je bil izvoljen novi 
upravni odbor in predsednik SK 
“Dravsko polje”. Za predsednika je 
bil izvoljen Milan Strmšek iz Šikol. 
Delo vodje pa še naprej opravlja 
Srečko Lah iz Pongrc.
Člani upravnega odbora pa so: 
Anton Hergan, Branko Draškovič, 
Milan Strmšek iz Šikol, Milan Unuk 
in Anton Draškovič iz Jablan, Anton 
Medved in Franc Hergan iz 
Stražgojnce, Stanko Pauman iz 
Pongrc, Bojan Gojkovič iz Starešine, 
Anton Sagadin iz Mihovc, Janko 
Pleteršek iz Dragonje vasi, Anton 
Hajšek iz Cirkovc in Franc Zafošnik 
iz Pleter.
Na koncu bi se radi zahvalili občini 
Kidričevo za sodelovanje in finančno 
pomoč. Prav tako se moramo zah
valiti zvezi strojnih krožkov Slovenije, 
ki delo usklajuje in nas oskrbuje s 
potrebnim materialom.

Predsednik UO SK Dravsko polje 
Milan Strmšek

Vodja SK Dravsko polje 
Srečko Lah

KLUB OBZORJE SE 
PREDSTAVLJA
v

e prav v naš klub prihajajo tudi obiskovalci iz 
vaše občine, nas zagotovo še vsi ne poznate. 
Prav to je tudi razlog, da se vam predstavljamo. 

Prostore imamo na Potrčevi 34 v Ptuju, klub je odprt 
vsak delavnik od 8. do 17. ure. Delujemo že eno leto 
in sicer pod okriljem podjetja Animacija iz Ptuja in 
republiškim zavodom za zaposlovanje. Klub je v prvi 
vrsti namenjen brezposelnim, dobrodošli pa ste tudi vsi 
ostali.
Vedno so vam na razpolago trije mentorji, ki vas sprej
mejo, na razpolago imate vse preglednice razpisanih 
delovnih mest, prav tako računalnik, kjer si lahko ob 
pomoči mentorjev napišete tudi prošnjo za zaposlitev.
Si morda želite samo poklepetati ali prebrati dnevni 
časopis in revije? Tudi prav. Prav tako pripravljamo v 
klubu različne delavnice. Morda pa se želite vključiti v 
katero od teh aktivnosti?
IZ našem klubu se je zvrstila že cela vrsta dejavnosti: 
od šaha do vrtnarstva in izdelovanja nakita in drugih 
okrasnih predmetov. Tukaj poteka učenje nemščine in 
angleščine za začetnike, za tiste s predznanjem tujih

jezikov pa so na voljo računalniški programi. Sedaj se 
učimo še kvačkanja in klekljanja, “osebnostna rast” pa 
že v naslovu pove, da je namenjena tistim, ki znajo 
razmišljati o sebi, ki želijo v svojem življenju kaj spre
meniti in predvsem nas usmerja k pozitivnemu gledanju 
na stvari in dogodke okoli nas. Pripravljamo študijski 
krožek o fotografiji, kreativnem pisanju, slikanju na ste
klo,... V našem klubu je poskrbljeno tudi za majhne 
otroke, zato to ne bi smela biti ovira za vse tiste 
starše, babice in dedke, ki bi nas želeli obiskati, pa 
nimajo varstva.
Skušamo se prilagoditi željam in potrebam naših 
obiskovalcev. Treba je poudariti, da je obiskovanje 
kluba in vključevanje v aktivnosti brezplačno, kar je še 
razlog več, da nas obiščete. Delujemo namreč po prin
cipu brezposelni pomagajo brezposelnim.
Ne ponujamo vam ne vem kakšne strokovnosti, prven
stveni namen našega kluba je, da se družimo ob 
enakih interesih, da preženemo osamljenost in se 
zavedamo, da je zapiranje med štiri stene in obupava
nje najslabša varianta, ki jo lahko izberete.
Mi smo se vam predstaviti, odločitev pa je vaša. V 
našem klubu ste vedno dobrodošli.

Mentorji: Danica, Ema, Igor
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Pogled v preteklost z upanjem v prihodnost.
Misel sprehoda v leto 1947 nam daje občutek 
kratkosti, vendar več kot potdesetietno obdobje delo
vanja gasilstva v Kidričevem nas navdaja s ponosom 
na prehojeno pot. Da gasilstvo uživa med krajani 
dokajšnji ugled že več stoletij, nam je znano. In leta 
1947 je bilo prelomno tudi na našem območju, saj so 
v tem letu potrebe narekovale organizacijo gasilske 
dejavnosti v takratni TGA. Našlo se je dovolj zanese
njakov, ki so pristopili k ustanovitvi društva. Ob pisa
nju teh vrstic so gasilskim vrstam še vedno zvesti 
ustanovni člani: Marjan Berlič, Milan Kajzer in Anton 
Kokot st., ki so skozi desetletja krmarili gasilsko barko 
in dejavnost preko vseh zaprek. Mi mlajši rodovi 
znamo to ceniti, saj so nam naši starejši stanovski 
tovariši omogočili, da s ponosom govorimo o 
dosedanjem razvoju gasilske dejavnosti. Pa ni bilo 
vedno vse samo dobro. Člani društva so se vseskozi 
ubadali s problematiko nabave potrebne gasilske 
tehnike in opreme, s prostorsko stisko in še bi lahko 
nanizat nekaj težav. Vendar so pri svojem poslanstvu 
vedno naleteli na večje ali manjše razumevanje vodilne 
garniture v TGA in s finančnimi sredstvi delovne sre
dine uspeli zagotoviti zadovoljiv razvoj. Rečem lahko, 
da so se zadeve uredile v izredno pozitivnem smislu v 
času, ko je krmilo vodenja takratne TGA prevzet v 
roke g. Danilo Toplek, ki je imet od vsega začetka in 
ima še vedno veliko razumevanje za gasilstvo.
Poudarim naj, da doslej iz tega naslova gasilci nismo 
naleteli na nerazumevanje.
Leta 1993 je zopet pomenilo prelomnico v delovanju 
društva, saj smo sicer vseskozi samostojno društvo, 
vendar “organizacijsko” spadamo v firmo VARG AS iz 
katerega izvira tudi poklicno jedro našega društva. V 
tej firmi se počutimo "kot doma”. Imamo vsestransko 
podporo in upam si trditi, da za našo prihodnost ni

bojazni.
Po letu 1988 smo našo dejavnost v glavnem vršiti 
znotraj “tovarniške ograje”. V tem letu pa smo po 
dogovoru s takratno vodilno garnituro v občini in 
gasilski zvezi dosegli soglasje, da smo našo dejavnost 
razširili in sedaj operativno in preventivno delujemo na 
območju naselij: Kidričevo, Kungota, Njiverce in 
S trn išče. Upam, da smo si s svojo dosedanjo 
dejavnostjo uspeti pridobiti zaupanje krajanov, saj jim 
poskušamo omogočiti miren spanec in pregnati 
bojazen pred “rdečim petelinom”. Kakor v preteklosti, 
tako tudi v sedanjosti posvečamo veliko pozornost izo
braževanju. Dobro se zavedamo, da imamo veliko 
najnovejše gasilske tehnike, s katero moramo znati 
pravilno ravnati. Izkušnje pridobivamo ob ponedeljkovih 
rednih vajah, na izrednih vajah, tekmovanjih, na izo
braževanju v izobraževalnih centrih,... 
imamo tudi dokaj močan gasilski kader: 4 višje GČ, 8 
gasilskih častnikov ter nosilce gasilskih činov. Naši 
člani so opraviti tudi izpite za gasilske specialnosti: 
orodjar, sodnik, predavatelj, tehnično reševanje, nevarne 
snovi, prva pomoč, dihalni aparati, UKV zveze.
In kako v prihodnje? Z letom 1997 smo preimenovati 
naše društvo v PGD Talum in upamo, da bodo lastni
ki podjetja našli dovolj razumevanja in sredstev ter 
nam omogočiti nabavo gasilske tehnike in opreme. Mi 
pa se bomo potrudili, da bomo z vključevanjem novih 
članov v/ naše vrste, z vzgojo in izobraževanjem, s 
preventivno in operativno dejavnostjo pregnali vsak 
dvom o nujnosti potrebe našega obstoja.
Vsa vaša pričakovanja, hotenja in želje smo strnili v 
pozdrav:
“Mi pripravljeni pomoči, 
smo vam podnevi in ponoči”.

Poveljnik: Jože Murata

DRUŠTVO
UPOKOJENCEV
CIRKOVCE
Nekoliko bi vam želeli predstaviti 
naše društvo upokojencev. V naše 
društvo je včlanjenih 418 članov, od 
tega je 91 članov vzajemne 
samopomoči, to pomeni, da vsak, ki 
je včlanjen plačuje na leto znesek 
600 sit v ta sklad in nato ob smrti 
dobijo svojci 21.000 sit posmrtnine. 
Ker je letos v mesecu januarju 
imelo društvo upokojencev občni 
zbor, je bilo na tem zboru izvoljeno 
novo vodstvo. Za predsednika 
društva je bil izvoljen g. Ivan 
Sagadin, za tajnico pa Marija 
Dietinger. Nato si je upravni odbor 
izvolil še predsednika nadzornega 
odbora g. Franca Mihelaka, za 
predsednika razsodišča g. Slavka 
Kovačiča in za blagajničarko g. 
Jožico Vogrinc. Prav tako je upravni

odbor še izvolil komisijo za izlete 
ter sklenil, da bo ostale komisije, za 
katere se bo pojavila potreba, izvolil 
na naslednjih sejah. Sklenili smo, da 
bomo imeli redne seje vsak prvi 
ponedeljek v mesecu. Prostore nam 
je odstopila kmetijska zadruga. 
Društvo tarejo problemi, največji 
problem je prostor, kjer bi lahko 
normalno delovalo in imelo tudi 
uradne ure za člane in se tako bolj 
podrobno seznanilo s problemi, ki 
jih tarejo.
V tem letu si bo DU prizadevalo, 
da uresniči nekatere želje o srečanju 
med člani ter organizira nekoliko 
izletov. Društvo upokojencev tudi 
dobro sodeluje s sosednjimi društvi 
in sicer z Lovrencem, Majšperkom, 
Hajdino in Vidmom. Društvo je 
povezano tudi v območno zvezo 
upokojencev Ptuj in ZVEZO 
DRUŠTEV UPOKOJENCEV SLOVENI
JE v Ljubljani.
Prizadevalo si bo, da bo uresničilo

zastavljeni plan, saj je leto 1998 
zadnje leto, ko mora urediti finančno 
poslovanje po predpisih, ki jih je 
zveza v Ljubljani že predpisala v 
letu 1993. Dragi naši člani, upam, 
da nam boste pomagali, da bomo 
dosegli zastavljene cilje, da se 
bomo srečali bodisi na izletih, 
piknikih ali pa tudi, da nam pošljete 
želje ali priporočila, kaj bi si radi 
ogledali, ali bi se peljali na kopanje, 
odšli v hribe in podobno, saj pre
govor pravi, več ljudi več ve.
Če imate načrte ali želje, se nam 
oglasite pismeno ali ustno ali preko 
svojih članov upravnega odbora ali 
pa na naslov:

DRUŠTVO UPOKOJENCEV 
CIRKOVCE 1 
2326 Cirkovce.

Predsednik DU: Ivan Sagadin
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ruštvo je bilo ustanovljeno 
30.4.1973 kot aktiv društva 
upokojencev TGA Kidričevo. 

Pozneje se je društvo preimenovalo 
v društvo upokojencev Kidričevo, 
kjer je lahko vsak upokojenec član 
in simpatizer društva.
V društvo je včlanjeno cca 300 
članov. Društvo upokojencev ima 9- 
članski upravni odbor, kateri vodi 
vso organizacijo in delo v društvu 
od enega občnega zbora do druge
ga.
Društvo ima pevke “Druga pomlad”, 
katere delujejo v okviru društva, 
sodelujejo na prireditvi pevskih 
zborov, raznih proslavah in tudi na 
pogrebih, kjer svojci želijo. Društvo 
ima tudi ribiško sekcijo, katera se 
udeležuje republiških ribiških tek
movanj in meddruštvenih tekmovanj, 
katere prirejamo vsako leto.
Društvo je uspelo lansko leto ures

ničiti vse zadane naloge, ki so bile 
predvidene s pomočjo občine kakor 
tudi članov in TALUM-a, ki so 
prispevali finančna sredstva za ures
ničitev naših želja.
Na seji upravnega odbora je bilo 
sklenjeno, da naj se vsem članom, 
ki so člani 25 let da priznanje in 
jubilejno značko Zveze društva 
upokojencev Slovenije. Dodeljena so 
bila priznanja in značke g. županu 
Občine Kidričevo, direktorju TALUM-a 
mag. Danilu Toplek in vsem, ki so 
pomagali z nasveti in delom, da 
danes lahko sedimo na toplem in v 
svojih prostorih.
Uspelo nam je urediti fasado doma 
ter olepšati in očistiti okolico 
našega doma.
Društvo je lansko leto organiziralo 
izlete, srečanje upokojencev “piknik” 
pred domom upokojencev, srečanje 
starejših članov društva, prevzeli

smo organizacijo srečanja starejših 
občanov, katere pokrovitelj je bila 
Občina Kidričevo.
Obiskali smo vse bolne doma, v 
Domu upokojencev Ptuj, in v bolnici 
ter jih obdarili s skromnimi darili 
in voščilnicami. Član društva ima 
govor in nosi prapor za vsakega 
umrlega člana.
Občni zbor je bil 30. 4. 1998. 
Udeležba je bila bolj skromna, 
skromna je bila tudi pogostitev, ker 
nas tarejo finančna sredstva. V 
naslednjih dneh mislimo posaditi 
živo mejo iz cipres.
Za vse navedeno se zahvaljujemo 
Občini Kidričevo, posebej g. županu 
Alojzu Šprahu, direktorju TALUM-a 
mag. Danilu Topleku in vsem 
članom, ki so prispevali sredstva za 
boljši jutri upokojencev.

Odbor

lili!

:

( : »Mii

.

Slovenija se 
predstavi na 
popularnem 
festivalu v 
Washinqtonu

v
e tri in po leta,

M odkar študiram v 
JC—■ ZDA, se srečujem s 
težko nalogo: najti 
kakšnega Slovenca, kadar 
me prevzame domotožje.
V Los Angelesu imamo 
častnega konzula 
Slovenije, ki ponavadi 
organizira kulturne prired
itve in sprejeme, na kate
rih se zberemo bližnji in 
daljni Slovenci. Ko naši 
rojaki potujejo v Slovenijo 
se posebej pobrigam, da 
jim opišem spremembe in 
priporočim kraje, ki si jih 
naj ogledajo na obisku v 
stari domovini. Moja pro
mocija Slovenije je od 5. 
do 11. aprila 1998 bila 
najzahtevnejša doslej. 
Gospod Mark Ryjavec, 
častni konzul v LA, mi je 
predlagal, da zastopam 
Slovenijo na popularnem 
spomladanskem festivalu v 
VVashingtonu. Teden dni 
sem bila gostja 
slovenskega
veleposlaništva in pred
stavljala Slovenijo na 
različnih prireditvah in 
sprejemih, ki so jih 
pripravili številni ameriški 
vladni delavci in tuji vele
poslaniki.
Ponosno sem pripove
dovala o zelenih gričih,

prijaznih ljudeh in mikavni 
turistični ponudbi z upa
njem, da se bo kakšen 
nadebuden študent, željan 
eksotike v naši mali 
deželici na sončni strani 
Alp, ali morda kakšna 
družina potrebna miru in 
svežega zraka, napotila v 
naše lepe kraje. V družbi 
70 deklet in vijoličastim 
trakom čez stas z napi
som Slovenia, sem se 
vozila po najzanimivejših 
delih ameriške prestolnice. 
VVashington predstavlja 
eno najlepših ameriških 
mest in nudi prav 
poseben čar v spomla
danskem času, ko 
množice turistov občuduje
jo barvne palete tulipanov, 
češenj in zelenic v števil
nih parkih sredi mesta. 
“National Cherry Blossom” 
festival je tradicionalno 
praznovanje prijateljstva 
med ZDA in Japonsko, ki 
mestu VVashington vsako 
leto podari več sto 
češnjevih dreves. V tednu 
dni se na različnih prire
ditvah predstavi 50 
zveznih držav, 5 teritorijev 
ZDA ter približno 12 po
vabljenih tujih držav, med 
katere je bila letos 
izbrana tudi Slovenija. 
Ostale države udeleženke

so bile: Brazilija, Češka, 
Madžarska, El Salvador, 
Estonia, Grčija, Panama, 
Poljska, Slovaška in 
Južnoafriška republika.
Z mešanimi občutki sem 
letela v VVashington, saj 
nisem vedela, kaj naj 
pričakujem od bližajoče se 
dogodivščine. Že mesec 
dni sem dobivala pošto, 
ki je bila naslovljena na 
PRINCESO SLOVENIJE in 
je na široko opisovala 
moje obveznosti. Gospod 
veleposlanik dr. Dimitrij 
Rupel in prijetna skupina 
diplomatov s slovenskega 
veleposlaništva so me zelo 
toplo sprejeli, me vzpod
bujali pri moji nalogi in 
mi predstavili delo naše 
mlade diplomacije v 
ameriški prestolnici. 
Veleposlaniki živijo v pri
vatnih hišah, ločenih od 
rezidence veleposlaništva, 
ki služijo tudi kot sprejem
nice gostov. Velike države 
si prav v ta namen 
zgradijo pravcate dvorce, 
ki so med najlepšimi 
zgradbami v VVashingtonu, 
takoj za Britanskimi in 
imajo zaposlenih čez 40 
ljudi.
Obiskali smo tudi Belo 
hišo, pred katero so 
značilne dolge vrste turi-
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stov v zgodnjih jutranjih 
urah, saj je vstop v Belo 
hišo prost in dovoljen 
samo do 10. ure zjutraj. 
Prostori predsednikove 
družine in njegovega 
delovnega kabineta so 
varovani, obiskovalcem 
pa je dovoljen obisk 
pomembnih zgodovinskih 
dvoran in knjižnic, ki so 
jih uporabljali predsedniki 
desetletja nazaj. Capitol, 
kjer se sestajata Senat 
in Congres, je 
najveličastnejša stavba v 
mestu, odprta za "ljud
stvo” tudi med sestanki 
poslancev in senatorjev. 
Moj par je bila pred
stavnica Nevade in med 
sprejemom za zvezno 
državo Nevado sem 
imela krajšo predstavitev 
Slovenije na Captolu.
Naša mlada država je 
poznana že veliko ljudem 
in prav v VVashingtonu 
sem srečevala mnoge, ki 
so me spraševali, kako 
se pravilno izgovori 
“Ljubljana”, kako se 
Slovenci razlikujemo od 
ostale bivše Jugoslavije 
in veliko podrobnih 
vprašanj, ki kažejo na 
poznavanje Slovenije. Kot 
ostali Slovenci v ZDA 
sem se tudi sama 
navadila odgovoriti na

vprašanje “Kje je 
Slovenija” s pojasnjeva
njem, da je to neodvisna 
država med Italijo in 
Avstrijo, čemur sledi še 
večja negotovost 
poslušalca, ki sta mu ti 
dve državi zelo drugačni 
in med katerima nikakor 
ne more postaviti 
Slovenije. Ko poslušalec 
izve, da smo se leta 
1991 odcepili od 
Jugoslavije, se razblinijo 
vse ponesrečene cano- 
tacije o bivši Sovjetski 
zvezi ali Slovaški in hitro 
želi izvedeti, zakaj še ni 
slišal o Sloveniji, saj so 
dogajanja v bivši 
Jugoslaviji še vedno na 
prvih straneh svetovnih 
časopisov. Velikokrat 
imam ravno s primerjavo 
Slovenije z bivšo 
Jugoslavijo dobro 
priložnost opisati naš 
gospodarski napredek, 
kulturno dediščino in 
prostor v svetu. 
Najpopularnejša prireditev 
na festivalu je pred
stavitev kulinaričnih spe
cialitet, ki so jih pripravi
la veleposlaništva držav 
udeleženk. Kitajske,
Grške in ostale spe
cialitete so bila na videz 
težka konkurenca, na 
srečo smo bili edini, ki

smo se odločili pripraviti 
sladice. Potica, flancati in 
kokosove kroglice so 
predstavljale najbolj 
zaželeno “blago” in nam 
pridobile sloves države z 
izjemno dobrim pecivom. 
Našo predstavitev smo 
opremili z glasbo 
Avsenikov in narodnimi 
nošami ter poželi 
navdušenje med obisko
valci in pohvale g.
Rupla. Narodna noša, ki 
sva jo nosila z Jurijem 
Rifeljem, drugim sekretar
jem na veleposlaništvu, 
je vzbudila veliko zani
manja, še posebej med 
Japonci in Američani, ki 
naju kar niso nehali 
fotografirati. S kolegico iz 
Slovaške sva se zabavali, 
kako naj se napraviva 
čim bolj različno, da 
bova prenašali sporočilo 
o dveh različnih državah, 
Sloveniji in Slovaški, ki 
jih tujci kar naprej 
zamenjujejo.
Zabaven in naporen 
teden se je končal s 
povorko po glavnih uli
cah mesta, ki jo vsako 
leto obišče več tisoč 
ljudi. Korajžno sem 
paradirala po širokih uli
cah in upala, da bom 
med kričanjem vseh 
ostalih imen držav slišala

navijanje za Slovenijo. 
Nekajkrat so moji navijači 
le zaklicali “Slovenija, 
Slovenija”, še najbolj pa 
me je presenetil upoko
jeni novinar Stane 
Šušterič iz Maribora, ki 
je ves čas tekel za 
mano in me slikal.
Lepi spomini na izlet v 
VVashington me še vedno 
spremljajo pod kalifornij
skim soncem in med 
šolskimi klopmi. Moja 
kampanja za večje po
znavanje Slovenije posta
ja vedno lažja, tudi večje 
sodelovanje med ZDA in 
Slovenijo bo mogoče, če 
nas bodo Američani bolje 
poznali.
Ob tej priložnosti bi se 
rada zahvalila dr.
Dimitriju Ruplu ter 
slovenskemu veleposla
ništvu v VVashingtonu za 
topel sprejem, županu 
občine Kidričevo za 
pomoč pri nakupu na
rodne noše, DHL Maribor 
za brezplačno pošiljko 
promocijskega materiala v 
ZDA ter častnemu kon- 
zolu Slovenije v Los 
Angelesu g. Marku 
Ryavecu, ki me je 
nominiral za to nepo
zabno dogodivščino.

Andreja Lamperger

NAŠIH PETDESET LET

50 let je minilo,
petdeset let od začetkov ubranega petja v Kidričevem, 
ki še takrat niti Kidričevo ni bilo. Nikjer ni zapisano, 
da se je dne tega in tega ustanovil zbor, vendar iz 
spominov ustanovnih pevcev vemo, da se je to zgodi
lo leta 1948.
Ni mi znano, kako se je imenoval prvotni zbor oziro
ma skupina, ki je začela prepevati, vendar je kmalu 
prerast/a v Sindikalni pevski zbor, ki je prepeval ob 
proslavah in jubilejih, pa tudi na pogrebih. Zbor je 
oktobra 1952 postal sekcija novoustanovljenega DPD 
“Svoboda” kot Moški pevski zbor “Svoboda” Kidričevo, 
kjer je deloval do konca leta 1978. Z novim letom 
1979 je zbor prešel pod okrilje Tovarne glinice in alu
minija, kjer je deloval pod imenom Moški pevski zbor 
TGA “Boris Kidrič” Kidričevo v okviru tovarniškega 
sindikata. Veliko je bilo razlogov, zaradi katerih se je 
ta zbor odločil za to pot, med njimi tudi to, da je

bila velika večina pevcev zaposlena v tovarni, zagoto
vljena je bita materialna podpora in tudi potrebam 
tovarne je bilo lažje ugoditi. Leta 1992 je zbor tudi 
spremenil v Moški pevski zbor “Talum” Kidričevo, pod 
katerim je deloval do oktobra 1997, ko se je v skladu 
z veljavno zakonodajo in organiziranostjo kulture v 
Sloveniji registriral kot samostojno kulturno društvo 
Moški pevski zbor “Talum” Kidričevo. Zbor je sicer 
registriran na naslovu podjetja, vendar nima in nikoli ni 
imel svojega prostora, temveč je vadil v različnih pro
storih, ki jih je dobil na razpolago od DPD Svoboda, 
TGA, Talum-a in šole v Kidričevem. Na začetku so 
bile vaje v gradu, kjer je bila kinodvorana in je imela

svoje pro
store DPD 
Svoboda, 
od tam je 
zbor prešel 
v knjižnico 
DPD
Svoboda, 
kjer pa je 
prostor 
postat
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pretesen, ko se je zbor približat štiridesetim pevcem. 
Takrat smo pričeti z vajami v osnovni šoti v glasbeni 
učilnici, kjer smo se kar prijetno počutili, vendar v 
pouka prostih dnevih in v počitnicah nismo mogli v 
šoto, zato smo začeti vaditi v jedilnici Skupnih služb v 
TGA, od tam pa smo se preselili v veliko sejno sobo 
v TGA. Prostorsko nam je to sicer ustrezalo, saj so 
lahko prisostvovali vajam tudi pevci, ki so biti trenutno 
v službi, vendar se ni obneslo, ker so nastajali pro
blemi zaradi podaljšanega časa vaj in čiščenja pro
storov. Preselili smo se v prizidek restavracije, to je v 
predverje dvorane, kjer je garderoba, vendar prostor ni 
bil primeren v hladnejših dneh. Ob pomoči vodstva 
podjetja in sindikata smo dobili za vaje prizidek na 
južni strani restavracije, kjer je bil vstop v ozadje 
odra. Sindikat nam je prostor opremit, tako da smo 
se tam prijetno počutili vse do začetka leta 1992, ko 
je podjetje dalo prostor v najem zasebniku za trgovi
no, nas pa je ponovno sprejela osnovna šota v svoji 
glasbeni učilnici in ravnatelj šote g. Tonejc nam je 
omogočil vstop v šoto ob vsakem času, tako smo 
lahko vaditi tudi ob pouka prostih dnevih in v 
počitnicah. Ko je šola prešla na senzorsko varovanje 
objekta v nočnem času in pouka prostih dnevih, smo 
se po dogovoru z ravnateljem preselili v gospodinjsko 
učilnico v kletnih prostorih šole, kamor imamo prost 
dostop ob vsakem času in se v njej tudi dobro 
počutimo. Upamo, da nam tega prostora ne bo 
potrebno kmalu zapustiti, saj smo si v njem prijetno 
uredili tudi arhiv notnega materiala in glasbenih pripo
močkov. Materialno je bil zbor vedno bolj ati maj 
odvisen od pomoči širše in ožje družbene skupnosti. 
BiH so 'slabi časi, biti so dobri časi, vedno pa je bit 
to odsev razmerij znotraj prostora, v katerem smo 
delovali. Pri svojem delu pa je zbor imel zmeraj pod
poro okolja, iz katerega je izhajat, podporo podjetja 
v katerem je nastat, katerega ime tudi s ponosom 
nosi. V tovarni je vedno obstajal posluh za zbor, pa 
naj je bita finančna pomoč ati materialna za nabavo 
oblek, glasbenih pripomočkov za vaje, organiziranje 
pospešenih vaj v počitniškem domu v Crikvenici, zago
tovitev prevoza z voznim parkom tovarne in še druge 
oblike pomoči, kar nam je vedno dajalo občutek pri
padnosti tovarni. Upamo, da bomo tudi v spreme

njenih pogojih gospodarjenja in delovanja še naprej 
deležni njihove pomoči. Zbor je v svoji zgodovini bit 
vedno prisoten v kulturnem življenja svojega kraja in 
občine, v medobčinskih in medrepubliških srečanjih, 
srečanjih aluminijašev, pei je med zamejskimi Slovenci 
in z njimi, gostoval na Češkem in v Avstriji ter orga
niziral srečanja z drugimi zbori pri nas. Zbor se redno 
udeležuje prikaza pevskega utripa Ptuja in okolice, 
prej na občinskih, sedaj na medobčinskih revijah in 
pevskega tabora v Šentvidu pri Stični. Registriran je 
bii pri bivši Zvezi kulturnih organizacij občine Ptuj, 
sedaj v Zvezi kulturnih društev Ptuj, v kateri so 
povezana društva iz vseh občin, nastalih na območju 
bivše občine Ptuj.
Ta kratek sprehod skozi čas in delovanje zbora 
zaključujem z zahvalo vodstvu podjetja TALUM in 
hčerinskih podjetij za vsestransko materialno in moral
no pomoč, za razumevanje pri odsotnosti delavcev pri 
gostovanjih in nastopih, za donacijo v vseh možnih 
oblikah. Zahvaljujem se DPD Svoboda Kidričevo za 
sodelovanje in uporabo prostorov, v katerih je vadil 
zbor, kjer v knjižnici še vedno visijo priznanja, ki jih 
je zbor prejel. Veliko hvalo izrekam kolektivu osnovne 
šole Kidričevo za gostoljubje v njihovih prostorih, hvala 
tudi ZKO Ptuj, sedaj ZKD Ptuj za vsestransko pomoč 
in sodelovanje. Zahvaljujem se vsem zborovodjem, ki 
so in še s svojim delom in požrtvovalnostjo oblikujejo 
glas našega petdesetletnika, za ves trud, ki so ga 
vložili. Za požrtvovalno, mnogokrat premalo cenjeno 
delo se zahvaljujem vsem nekdanjim predsednikom. Za 
vložen trud in delo se zahvaljujem vsem bivšim in 
sedanjim pevcem, kajti samo z njimi in zaradi njih je 
zbor dočakal ta visoki jubilej. Za vzgledno sodelovanje 
se posebej zahvaljujem tudi občinskemu svetu in 
županu občine Kidričevo. Posebej se zahvaljujem 
župniku župnišča v Kidričevem, ki je omogočil sne
manje kasete v prostorih cerkve. Zahvaljujem se vsem 
ostalim, ki so kakorkoli prispevali k delu zbora, pa jih 
nisem posebej navedel. Vsem skupaj še enkrat HVALA 
za delo in pomoč, hkrati pa se priporočamo za 
naprej.

Predsednik MoPZ TALUM 
Janez Krapša

TELESNA 
AKTIVNOST 
& ZDRAVJE

"WX edna telesna aktivnost je pomem- 
M\,fen element izboljševanja in 
ohranjanja zdravja ter vitalnosti. 
Gibanje prispeva k dobri kondiciji 
kosti in mišic, obenem pa zavira tudi 
proces staranja in propadanja organi
zma, izboljšuje človekovo formo, 
povečuje gibljivost sklepov, prožnost 
vezivno-mišičnega sistema in pripo
more k vsesplošnemu dobremu počutju, 
privlačnemu videzu, visoki stopnji

samozavesti in občutku varnosti. Če 
izvajamo telesno aktivnost redno, torej 
večkrat na teden, s tem omogočamo 
izboljšanje delovanja srca, ožilja in 
dihal, obenem pa močno zmanjšamo 
nevarnost koronarne bolezni in srčnega 
infarkta.

VRSTE TELESNIH 
AKTIVNOSTI
Danes imamo na voljo bogato paleto 
različnih športov in telesne vadbe, ki 
na svojstven način prispevajo k 
povečanju učinkovitosti organizma. 
Nekateri spodbujajo delovanje srčno- 
žilnega sistema in dihal, drugi krepijo 
elastičnost ali moč mišic, spet tretji 
telesno odpornost ipd. Dobro izbran in

pravilno oblikovan program telesnega 
udejstvovanja vsebuje aktivnosti, 
namenjene vsesplošnemu izboljšanju 
posameznikovega zdravja in vitalnosti.

AEROBNI ŠPORTI.
pri katerih mišice za svoje delovanje 
potrebujejo več kisika, spodbujajo 
aktivnost pljuč in dihal nasploh ter 
sodijo med športe, kjer začne človeku 
pojemati sapa. To so tek, veslanje, 
kolesarjenje, squash, plavanje,...

IZOMETRIČNE VAJE so statične 
narave, značilno zanje pa je, da se 
določena skupina mišic upira statične
mu objektu. Te vaje izboljšujejo 
mišično moč, ne vplivajo pa na njihovo

10



RAVNO POLJE
elastičnost in učinkovitost srčno-žilne- 
ga aparata.

Pri IZOTONIČNIH VAJAH telo 
premaguje lastno težo ali pa neko 
zunanje breme. Sem sodijo dviganje 
uteži in Icalistenične vaje (ponavljanje 
vaj za podaljšanje in krepitev 
posameznih mišičnih skupin).

IZ OKI N E TI ČNA VADBA vključuje 
kombinacijo značilnosti izometričnih in 
izotoničnih vaj. Tovrstni trening 
posameznik
praviloma izvaja na specializiranih 
sodobnih aparaturah v telovadnicah in 
fitness centrih.

SPOR TIN DUŠEVNOST
Najnovejša spoznanja medicinskih 
strokovnjakov potrjujejo, da je telesna 
aktivnost učinkovito sredstvo proti 
depresiji in psihičnim motnjam na
sploh.
Stres, obremenitve, nerazpoloženje, 
težave v zasebnem in poklicnem življe
nju ter osamljenost so vzroki, da danes 
čedalje več ljudi bolj ali manj pogosto 
zapade v deperesijo. Zato poleg števil
nih učinkovitih zdravil strokovnjaki v 
skladu s svojimi najnovejšimi spoznanji 
priporočajo redno športno dejavnost 
kot sredstvo proti malodušju, žalosti in 
negativnemu razpoloženju.

TELESNA AKTIVNOST V 
POZNEM ŽIVLJENSKEM 
OBDOBJU
Z leti upadeta človekova mobilnost in 
energija, sklepi starostnikov postanejo

okorni in oslabljeni, kosti pa bolj 
dovzetne za zlome in poškodbe. Zmerna 
in redna telesna aktivnost pripomore k 
ohranjanju gibljivosti sklepov, krepitvi 
vezivno-mišičnega aparata, kosti in 
sklepov. Slcratka, prispeva k ohranitvi 
telesne dinamike, posameznikove 
mobilnosti in samostojnosti do pozne 
starosti.

v-step, kik in podobno. Pred koncem 
rekreacije pa smo izvedle še zaključno 
testiranje, kar nam je v naše veliko 
zadovoljstvo pokazalo velik procent 
izboljšanja telesnih zmogljivosti.
Za boljšo predstavo sem dodala tabelo 
izračunanih povprečnih vrednosti za 
začetno in končno 
testiranje.

ŠPORTNE AKTIVNOSTI V 
OKVIR U SPOR TNEGA 
DRUŠTVA CIRKOVCE
Zgoraj navedeni razlogi so bili dovolj 
veliki, da se je tudi v našem kraju orga
niziralo športno društvo, kjer se je med 
drugim uvedla tudi REKREACIJA ZA 
ŽENSKE. Le-ta je letos potekala od 11. 
decembra 1997 do 23. aprila 1998 
enkrat tedensko od 18. do 20. ure v 
telovadnici OŠ CIRKOVCE. Skupina je 
štela pa 25 članic.
Ob prvem srečanju smo izvedle začetno 
testiranje s štirimi osnovnimi vajami, 
nadalje pa so se v tem obdobju zvrstile 
različne aktivnosti: od košarke, odboj
ke, badmintona do zabavnih iger kot so 
tekmovalne igre po skupinah, kombi
nacijske igre z žogami ter igra "med 
enim ognjem"še iz osnovnošolskih dni. 
Nadalje smo vzdržljivost in moč poten
cirale z intervalnimi vajami, kjer so se 
punce spoprijele celo z utežmi. Najbolj 
priljubljena dejavnost pa je bila seveda 
aerobika, kjer kljub majhnim začetnim 
težavam, punce sedaj izvajajo lepe 
skladne gibe, obvladajo lažje obrate, 
koordinacije in kombinacije vaj ter so 
seznanjene z imeni kot so step-tach,

lllllšiiiši
\ Št. trebušnih / minuto j..........28...................3'.........L

Drža v visu I 24 sekund
: vzdržljivost: j Sed ob steni 1,22 minut 2,23 minut

za Ravno polje 
Aleksandra SORŠAK

Javna zahvala
Člani SD Cirkovce se javno 
zahvaljujemo vsem, ki ste v letu 
1998finančno in materialno 
podprli naše delovanje.

- Čevljarstvu Dolenc - 
Dolenc Janez

- Mesariji Fingušt - Fingušt 
Jože in Marjana

- Marjana kancler & 
Brunnthaler - Kancler 
Bogdan in Simona

UD ŠD Cirkovce

Srečanje s pesnikom 
Borisom A. Novakom
T T ra druženja s pesnikom Borisom A. Novakom je 
U minila v znamenju njegovih pesniških del in 

Pripovedk iz življenja. Bilo ga je prijetno spoznat, in z

sa nastajajo mladinske pesmi. Najraje piše"zvečVin % **
zgodaj zjutraj. V pesmih se prepletata humor m igra bralc(,^ zato llčitelji

ijig.
med najbolj znane sodijo Prebesedimo besede. bralno mačko. Ob odho-
Domišljija je povsod doma, Periskop, Blatila. Piše tudi . .'ir .-. <
igre za gledališče. Njegovi prevodi poezije v slovenšči- ^.jdi/s tole ' "

.pesmico:no nam omogočajo, da spoznamo lepote tuje poezije.
........ ' : ..' : ' :: :................... :....
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OSNOVNA ŠOLA
BORIS KIDRIČ KIDRIČEVO
IN
PODRUŽNIČNA ŠOLA 
LOVRENC NA DR. POLJU

S sprejetjem ZAKONA O 
OSNOVNI ŠOLI (ZOŠ), objavljen 
v Uradnem listu R Slovenije 12/96 
- veljavnost 15. 3. 1996, je bila 
uzakonjena devetletna šola. V 105. 
členu imenovanega zakona je 
zapisan postopek izvajanja progra
ma devetletne šole:
V šolskih letih 1999/2000, 
2000/2001, 2001/2002 se lahko 
uvede devetletna šola na osnovnih 
šolah, ki imajo dovolj prijavljenih 
učencev in izpolnjujejo kadrovske, 
prostorske in druge pogoje in imajo 
za izvajanje programa dovoljenje 
ministrstva.
Do začetka šolskega leta 2002/2003 
morajo država in 
lokalne skupnosti
( podčrtal BT) zagotoviti 
pogoje za izvajanje 
osnovnošolskega izobraževanja po 
tem zakonu na vseh osnovnih šolah 
v državi.
Parlament je v letu 1997 sprejel 
sklep o zamiku splošnega prehoda 
v devetletno šolo. Uradni začetek je 
prestavljen v šolsko leto 
2003/2004.
Sprejetje ZOŠ je sprožilo več 
aktivnosti. Prva je bila že lani, ko je 
bil v mesecu aprilu v organizaciji 
šole Kidričevo posvet o devetletni 
osnovni šoli.

OŠ KIDRIČEVO

Prve aktivnosti in prostorska obra
vnava je pokazala, da v OŠ 
Kidričevo nimamo dovolj prostora. 
Trenutno stanje:
Imamo 16 učilnic ( matičnih in spe
cializiranih), učilnico tehnične 
vzgoje, gospodinjstva, računalni
štva, knjižnico in telovadnico.

Realni pogoji so samo v 16 učilni
cah, v ostalih petih pa poteka pouk 
po skupinah. V tem šolskem letu 
imamo 17 oddelkov, tako da en 
oddelek nima svoje matične učil
nice. (Ko ima en oddelek športno 
vzgojo, ima lahko 17. oddelek 
pouk v učilnici).
Telovadnica ima mere 12 x 24 m2 = 
288 m2 . Zadošča le osnovni vadbi. 
Igre z žogo - košarka, odbojka - se 
igrajo težje.

Potrebe
Da zadostimo osnovnim pogojem 
devetletne šole bi potrebovali še pet 
učilnic.
Dve za prvi razred (današnja mala 
šola) in tri za izvajanje nivojskega 
pouka in pouka izbirnih predmetov 
od petega do devetega razreda. 
Rešitev problema vidimo v 
adaptaciji in nadgradnji.
Prostora slačilnic in umivalnic sta 
potrebna temeljite sanacije, zato bi 
ju podrli in popravili, nad njima pa 
zgradili in primemo opremili učil
nici za prvi razred.
K avli bi dogradili prostor za 
knjižnico in nad tem prostorom in 
avlo pridobili tri manjkajoče učil
nice.
Poseben problem predstavlja telo
vadnica. Njene mere zadoščajo po 
minimalnih standardih športno 
vzgojo 19 učencem, mi pa imamo 
pri uri povprečno 30 učencev. 
Trenutno nimajo vsi oddelki 
športne vzgoje v telovadnici. 
Razmišljali smo širše. Občina 
Kidričevo potrebuje večnamensko 
športno dvorano. Z njo bi rešili 
problem športne vzgoje v šoli in 
zadostili klubom in rekreaciji. V 
športni dvorani bi bil športni pro
stor v velikosti rokometnega igrišča 
in tribune za 500 - 600 gledalcev.

OŠ LOVRENC

Trenutno stanje
V Lovrencu imamo štiri učilnice, 
dva kabineta, zbornico in avlo. 
Prostor omogoča normalno delo 
štirim oddelkom.
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Športna vzgoja se izvaja v avli, ki 
pa ne ustreza pogojem, saj je 
zraven tudi jedilnica.

Potrebe
V Lovrencu načrtujemo pet let 
devetletne šole. Z majhno preure
ditvijo zbornice, bi imeli teh pet 
prostorov. Večji problem predsta
vlja športna vzgoja. Upamo, da bo 
sanacija kulturne dvorane v 
Lovrencu omogočala tudi izvajanje 
športne vzgoje. Dela že potekajo.

ZAKLJUČEK

Do 28. maja 1998 je bilo potrebno 
poslati prijavo za prvo fazo uvaja
nje devetletne šole. Šola Kidričevo 
s podružnico Lovrenc seje prijavila 
na razpis. Prijavno dokumentacijo 
je zahtevalo 87 šol, 67 šol je prija
vo oddalo. Osnovni pogoj je tudi 
šolski okoliš, ki pa je v občini 
Kidričevo urejen.
Da bi bili uspešni, potrebujemo 
prostor in soglasje staršev.
Starše bomo obveščali na informa
tivnih dnevih in preko pred
stavnikov v projektni skupini za 
devetletno šolo.

Še informacija o 
PROJEKTNI SKUPINI.
Sestavljajo jo ravnatelj šole, vodja 
podružnice, ravnatelj vrtca ( vodja 
enote), svetovalna delavca šole in 
vrtca, predstavnika staršev šole in 
vrtca, strokovni delavci (učitelji in 
vzgojitelji) in predstavnik 
ustanovitelja.

Upamo, da bomo vse 
probleme rešili in uspešno 
pričeli z. izobraževanjem za 
novo tisočletje.

Zapisal: 
Branko Tonejc, 

ravnatelj OŠ Kidričevo in 
podružnične šole Lovrenc
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Skorpijončkove igre
Učenci sedmega razreda OŠ Cirkovce smo preživeli teden 

dni na Kozjaku, v domu Škorpijon.
Zadnji dan smo preverjali znanje, ki smo ga pridobili pri 

učnih urah. Razdelili smo se v skupine, v katerih je bilo po 
8 učencev. V naši skupini nas je bilo šest deklet in dva fanta. 
Izžrebali smo številko ena, to je pomenilo, da smo bili prva 
skupina in smo se morali prvi podati na določeno pot.
Dobili smo liste, na katere smo napisali ime skupine. Hitro 
smo si izmislili ime. Najprej smo se spomnili imena 
Izgubljeni v akciji in to je kasneje tudi držalo. Podali smo se 
proti gozdu.

Pogledali smo na zemljevid, ki smo ga dobili za lažjo ori
entacijo in se podali proti prvi točki. Pot do prve zastavice 
ni bila težka. Hodili smo po makadamski, asfaltirani in 
konjski cesti. Ko smo prišli do prve zastavice, smo našli list, 
na katerem je pisalo: Sledi puščicam. Puščic je bilo več in 
so kazale v vse smeri. Pogledali smo na zemljevid in 
poiskali pot do naslednje točke. Šli smo po njej in prišli do 
potoka.
Ko smo prišli do učitelja z vzdevkom Stepuh, smo naredili 
vozle. Po končani nalogi se nam je podpisal na list in

odhiteli smo do naslednje točke. Puščica nam je pokazala 
gozdno pot, po kateri pa nismo šli. Začeli smo se vzpenjati 
po strmem hribu. Stepuh je zakričal: "To ni prava pot, 
pridite nazaj." Pokazal nam je pravo pot, po kateri smo 
hitro stopali, saj smo imeli določen čas za opravljanje te 
naloge. Prišli smo do gozdnega križišča, vendar smo spet 
zavili na napačno pot. Namesto navzgor smo odšli po drugi 
pot navzdol. Talcrat smo tudi ugotovili, da nas ni na našem 
zemljevidu. Hitro smo se obrnili in se vrnili do Icrižišča. Šli 
smo za prijatelji, ki so začeli za nami, do tretje zastavice pa 
so prišli pred nami. Tam smo dobili nalogo sestdviti 
mikroskop, ki je bil narisan na listu. To naloga smo hitro 
končali, vendar smo še morali ugotoviti ime živali v lončku. 
Nalogo smo opravili prvi in z vsemi močmi tekli proti domu. 
Tam smo oddali list, na katerem bi morali biti trije podpisi, 
mi pa smo imeli samo dva. Povedali so nam, da smo na cilj 
pritekli v zadnji minuti.

Povedali smo, da na prvi točki ni bilo nikogar in zaradi 
tega smo bili brez podpisa. Nihče nam ni verjel, mi pa smo 
vedeli, da govorimo resnico. Zasedli smo peto mesto in 
zadovoljno sedli v avtobus, ki nas je odpeljal v Cirkovce.

Maja Leskovar, Suzana Sagadin 
OŠ Cirkovce
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TEMA, O KATERI NAJRAJE PIŠEM
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Fema, o kateri bi najraje pisala, je pomlad. Pomlad ni le letni čas. Pomlad je nekaj lepega. Spomladi se ti zazdi, kot da bi se 
vse naenkrat prebudilo iz dolgočasne zime, odete v belo odejo. Narava se prebuja. Naenkrat, se preden se zaves, je narava 

že tu, odeta v živo zeleno barvo. Ptički se prebudijo, začno peti tako kraljevsko lepo pesem, da bi najraje cele dneve 
posedala na klopci pred blokom in poslušala njihovo žvrgolenje. Pomlad je tudi čar, ko na tankih rjavih vejicah začnejo 

brsteti bledo zeleni listki. Takrat se travnik ovije v zeleno preprogo, posuto z mnogimi majhnimi pisanimi pikami. Te pike 
so pravzaprav cvetovi, na katerih pridno nabirajo čebele med. Spomladi se začnejo tudi sladke spomladanske ljubezni, ki se 
sprehajajo po parku, držeč se za roke. Zame je pomlad naj lepši letni čas. Mogoče pripomore k temu dejstvo, da imam maja 
rojstni dan in da dobim tono daril. Res pa je, da spomladi težko sedem za knjige in se začnem učiti, medtem ko je zunaj vse 

polno otrok in me toplo sonce vabi ven, skozi okno moje sobe. Pomlad mi je všeč tudi zato, ker se vse bolj bliža konec 
pouka. Pomlad je skratka lep, zelen, cvetoč letni čas. Ljudje imajo prav, ko rečejo: "Pomlad je čas prebujanja."
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Laura SRŠEN 7,a - OŠ Kidričevo

Na Donački gori
V ponedeljek, 18.5.1998, smo imeli učenci višje stopnje OŠ 
Cirkovce športni dan. Z učiteljicami in vodičem smo se 
odpravili na Donačko goro.
Zjutraj smo se izpred šole z avtobusom odpeljali do kraja 
našega vzpona. Na začetku smo hodili po rahlo vzpenjajoči 
se cesti ter pri tem ves čas brbrali. Ko pa smo prispeli do 
mesta, kjer se je pričela že kar strma pot, pa so se začela 
vzdihovanja. Nihče izmed nas ni bil navdušen nad strmim 
vzponom. Med potjo pa je zamrlo naše govorjenje in smo 
hodili bolj v tišini. Kes čas smo hodili vijugasto, da je bila 
pot lažja, pa še tedaj je komu spodrsnilo. Tako vsaj naših 
mam nismo pustili brez dela. Že kar dolgo smo hodili, ko

smo naposled le prispeli do vrha. Tam smo se utrujeni po
sedli na rob nelcaknega spomenika iz kamenja. Pričeli smo 
jesti sladkarije ter uživali v čudovitem razgledu. Čez nekaj 
časa pa smo se odpravili navzdol. Ta pot se nam je vsem 
zdela krajša, saj smo lahko skoraj tekli, ker je bila pot tako 
strma. Pritekli smo do avtobusa in vstopili, šofer pa nas je 
razvozil po domovih.
Čeprav sem prišla domov zelo utrujena, mi vseeno ni žal, 
da sem se udeležila tega športnega dne. Od njega sem imela 
dvojno korist. Zabavala sem se in pokurila nekaj nepotre
bnih kalorij. Za tiste pa tako in tako vemo, v kaj se spremi
njajo, a ne?

TINA MEDVED 6.B 
OŠ CIRKOVCE
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PO POUKU
_jl

Počasi mineva peta ura 
pouka tega dneva. Ko 
končno odzvoni, zdrvi
mo kot rakete iz učil
nice. Zadiši nam svež 
zrak in kot bi trenil, 
smo že pri vodnjaku.
Tam pa se začne prava 
zabava.

S sošolko sva se pogo
varjali, kako se mno
gokrat zgodi, da se fan

tje osmega razreda 
spremenijo v prave 
male pošasti. Nato pa 
kot bi trenil, sem že 
stala v mlaki vode in 
zakričala: "Moje uboge 
superge!" Ampak ver
jemite, tudi jaz nisem 
bila preveč suha. Na 
hitro se obrnem in 
zagledam, kako nek 
osmošolec beži od 
mene. Takoj zbežim od 
sošolke za fantom. Bila 
sem zares jezna in sem 
pograbila plastenko, se 
pritihotapila za fanta in

z vso močjo zlila na 
njega vodo. Tudi on ni 
bil preveč vesel vode, 
zato se je še nekaj časa 
pritoževal, a sem mu 
kar povedala svoje in je 
moral utihniti.

Nato je k sreči pripeljal 
avtobus, stekla sem do 
torbe, jo pograbila in 
se zakadila proti avto
busu.
Le ka j bo jutri?

POLONA GOJKOVIČ 
OŠ CIRKOVCE

Domovina
Domovina je kakor zdravje.
Obsega morja, reke, gorovja 
Mojo, našo lepo pokrajino 
Odbija otroštvo, spomine, veselje. 
Velika je naša domovina 
In čeprav vidimo velike konce sveta, 
Nešteto lepote, bogastva 
A naše srce ve. kje smo doma.

POZDRAVLJENA 
SLOVENIJA

NEVAREN IZLET
(fantazijski spis)

TVT e/cega mračnega in deževnega dne sem se odpravil k 
_L i prijatelju: "Zdravo. Ali imaš kaj časa?
Lahko bi šla na vožnjo s kolesi?" "Ja, ne bi bilo slabo, 
ampak... Kaj če me mama ne bi pustila?" je dejal. "Pridi, 
vedno uspe, ko pride prijatelj in on vpraša mamo, " sem 
dejal, stopil v kuhinjo in prosil njegovo mamo za dovoljenje. 
Seveda je dovolila. Čez čas sva se s prijateljem že vesela 
vozila sredi prostranih polj. Naenlcrat pa sva se znašla v zelo 
temnem gozdu. Zapeljal sem se v grmovje in si naluknjal 
kolo. Ko sva s prijateljem stala sredi gozda, je prijatelj 
zagledal hišo. Postal je ves bled kot stena. Stopil sem do 
hiše in potrkal na vrata, ki so se odprla. V hiši sem zagledal

moškega, ki je jedel človeka. Usta sem odprl, oči so se mi 
napele. Zaloputnil sem vrata in stekel do prijatelja. Prijel 
sem ga za roko in ga vlekel iz gozda. Pred nama se je 
prikazal moški iz hiše: "Nikamor, dete moje. "Ostal boš tukaj 
in jaz, Hašimoto, te bom pojedel." "Ni šans", sem dejal, "če 
bo kdo koga jedel, bom jaz tebe." Izza pasu sem povlekel 
sekiro, zaprl oči in zamahnil. S prijateljem sva se vrnila 
domov. Jaz ves krvav in on ves bled. " Aaaa, " je zatulila pri
jateljeva mama, ko naju je zagledala. "Ne deri se, ženska. Že 
tako sem ves živčen," sem ji rekel. Odložil sem prijatelja in 
se odpravil domov. Njegova mama pa je gledala vame, kot 
da me še ni videla. Seveda so zaradi mojega obnašanja 
sledili zapleti. Ampak, saj veste, kakšne so mestne čenče.

Uroš TRSTENJAK 7. a 
OŠ Kidričevo

Sobota, 2.5.1998
Včeraj,prvega maja zjutraj me je zgodaj zbudila mamica. Res ne vem, zakaj tako zgodaj, vendar je imela prav. Ker sem punca, sem 

imela več obveznosti kot brat. Nikoli pa ne bom pozabila pričeske, ki sem jo imela na dan birme. S Petro, mojo bodočo botro, in z mami
co smo se odpravile k frizerju. Imela sem lepo pričesko in bele rožice v laseh. Res mi je bila všeč. Tudi proti obleki nisem imela nič proti, 
saj sem si jo izbrala sama. Nekaj ur pred mašo so se že zbirali fotografi in drugi, ki so ponujali razne stvari. Skozi okno sem jih opazo
vala in si mislila, da samo zaradi nas takšen "cirkus".

Začelo se je.
Obleko sem si oblekla že, ko še ni bil čas za to. Vsi so me gledali, hvalili, le redki so opaziti Andreja. Toda tako vzvišena pa tudi 

nisem bila. Navdušeni so bili le še nad čevlji, s katerimi sem prerasla kar mnogo ljudi. Res je bilo lepo biti v središču pozornosti. Na 
dvorišču smo se še slikali in že smo bili med množico ljudi. Zbrali smo se za cerlcvijo, kjer jih je bilo veliko. Zagledala sem sošolke in 
sošolce v prekrasnih oblekah. Po pravici povedano, dragi dnevnik, mi jih je bilo všeč samo nekaj. Pri fantih pa se mi je zdelo, da imajo 
vsi enake uniforme. Prišli so tudi drugi, med njimi sošolci iz Lovrenca in drugih krajev.

S sošolkami sem se pogovarjala in že so bili v koloni. Hitro sem se z botro pridružila in v sprevodu smo odšli v cerkev. Tam so bili 
govori, glasba in še kaj. Toda nikoli ne bom pozabila, ko smo bili pred škofom. Sedela sem bolj zadaj, zato sem bila tudi med zadnjimi 
birmana.

Bilo me je strah. Sploh ne vem pred čim. Morda zaradi tega, ker so me videti vsi navzoči v cerlcvi, kako stojim spredaj.
Ves čas meje skrbelo za krilo. Ker je bilo dolgo in ozko, mi je mami naročila, naj hodim počasi in delam kratke korake. Kaj če se mi 

obleka strga? To vprašanje mi je rojilo ves čas.
In sem le prestala. Toda prišlo je najhujše. Na začetku sem omenila, da je lepo hiti v središču pozornosti. Vendar ni tako. Sosed me 

je slikal v vseh pozah. " Nasmešek prosim, " seje slišalo iz vseh kotov. Nisem vedela, da je fotografiranje tako zoprna reč. Vendar je mini
lo. Prišla sem domov, se preoblekla, sprejela mnogo daril. Nato smo odšli v Jablane, kjer smo imeli kosilo. A to ni bilo kosilo, saj je tra
jalo do zgodnjih jutranjih ur. To pišem v soboto, saj smo prišli domov komaj danes.

Dragi dnevnik, le nečesa ne boš vedel, oziroma videl. Slik. Zoprnih slik, na katerih bom sigurno grozna. Pa dobro. Utrujena sem in 
grem spat. LAHKO NOČ!
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Pogovarjata se osem in desetletni sestrici.
Pravi desetletnica:" Ti, a veš, da so mi spodaj le zrasle kocine? " 
Pa nato osemletna ugotovi:" To te mora pri seksu precej motiti!"
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V policijski šoli inštruktor uči kadete, kako osvojiti punco. 
Takole pravi:" Najprej jo povabiš v bar na kavo, 

nato jo pelješ v disko, iz diska pa gresta k njej domov, 
kjer jo slečeš, položiš v posteljo in poližeš tam, kjer lula. " 

Kadeti razburjeni dvigujejo roke:
"Kje poližeš?"

"Ja tam, kjer lula, ne!" odgovori inštruktor.
"Kje?" '

"Ja, tam, kjer lula, no!"ponovi inštruktor.
"A samo školjko, a ploščice tudi? "

Kdaj je blonda na prepihu pred računalnikom??? 
Ko odpre okna (beri \vindows)...

0 PISPCty
VLJUDEN- pr dne in reče p ar do n.
KA VAL JR - da prednost dami, da prva pr dne.
POBOŽEN - prdne in reče: "Božja volja. "
IDEALIST - prdne iz prepričanja in ne iz riti.
PESIMIST - še prdnil ni, pa že misli, da se je posral. 
DISKRETEN - prdne in reče: "Naj to ostane med nami. "
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